








30. Give details of loss reduction possibilities (e.g. availability of surplus 
unused production capacity /production at alternative premises/period 
required to procure  hired machinery) 

31. Details of external repair facilities

32. Is /Are the machines prototype                        
Yes Noنعم If YES please give detailsلا

We hereby declare that

1. The statements made by us in this questionnaire and Proposal form are to 

the best of our knowledge and belief complete and true.

2. We hereby agree that this questionnaire and Proposal forms the basis of 

and is part of any policy issued in connection with the above risk.

3. It is agreed that the Company will be liable in accordance with the terms of 

the Policy only and that the Insured will not lodge any other claims of  

whatever nature.

Date:

Signature:

DECLARATIONإقرار

بهذا نقر بأنَّ 

معرفتنا  حسب  وصحيحة  كاملة  الطلب  هذا  في  قبلنا  من  المقدمة  البيانات   .١
وإعتقادنا كاملة وصحيحة.

ل ا§ساس ويعتبر جزءß لا يتجزأ من أي وثيقة أو وثائق تأمين  ٢. هذا الطلب يشكِّ
يتم إصدارها بالارتباط مع الخطر الوارد أعلاه. 

٣. من المتفق عليه أن الشركة ستكون مسئولة وفقÝ لشروط وثيقة التأمين فقط 
وأن المؤمن له لن يتقدم بأية مطالبات أخرى مهما كانت طبيعتها.

التاريخ:

التوقيع:

SCOPE OF COVERالتغطية التأمينية 

ل ا°لات والمكائن الخسارة  تغطي وثيقة تأمين خسارة ا§رباح بسبب تعط±
حادث  بسبب  ا§عمال  لتوقف  نتيجة  دة  المتكبَّ ا¤جمالي  للربح  الفعلية 

مشمول بالتغطية التأمينية لوثيقة تأمين ا°لات. 

Machinery Loss of Profit insurance indemnifies the actual loss of gross 

profit sustained as a result of a business interruption caused by an accident 

covered under machinery insurance.

٣٠. الرجاء إعطاء تفاصيل عن إمكانية تقليل الخسائر (على سبيل المثال توفر فائض
في طاقة ا¤نتاج الغير المستخدمة/ا¤نتاج في مواقع بديلة/الفترة المطلوبة لشراء

أو إستئجار ا°لات)

٣١. تفاصيل مرافق ا¤صلاح الخارجية

٣٢. هل ا°لات عبارة عن نماذج أولية
إذا كانت ا¤جابة نعم، يرجى إعطاء التفاصيل
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ل الآلات نموذج طلب تأمين خسارة الأرباح بسبب تعطُّ


